
Zoo Praha 
Na nádraží jsme se sešli v 6:40, a jeli jsme zhruba 2 
hodiny. 

Když jsme přijeli, zapnuli jsme si hru (gliter) a nejdříve 
jsme šli k lemurům, kde jsme mohli jít k nim do klece, 
museli jsme ale dodržovat pravidla, o lemurech jsme se 
dozvěděli několik informací. 

Viděli jsme taky lvi, srnky, malé opičky, gorily, anakondy 
a kapybary. Po cestě jsme si něco koupili. Hra se nám 
bohužel nepovedla dohrát, protože bychom nestihli 
autobus. 

  

Ježeček 
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Projekt Šéfredaktor 
Přijel za námi pan redaktor Jiří Svoboda, který pracuje v 
časopisu a je tvůrce podcastu. Je velmi vzdělaný a byl tu 
proto, aby nám napověděl, jak na 
školní časopis. Představil se a 
ukázal nám, jak lépe vyrábět náš 
časopis.  

 

 

 
p. Ptakopysk 



                     Finanční gramotnost 
Pondělí 10.6 se ve škole neslo v duchu Finanční 
gramotnosti. Do naší školy přijela paní Lucie. Celé 
dopoledne jsme diskutovali o financích a hráli hry. 
Během krátkých scének jsme se naučili jak s penězi 
zacházet a vyloučili nežádoucí chování. Vyzkoušeli jsme 
si výměnný obchod, zhodnotili výhody a nevýhody. Paní 
Lucie nám všem prozradila tajemství financí. Paní Lucie 
měla i doprovod svého syna Jirku. A řekli jsme si, že 
nemáme jít hned do obchodu, když si něco vyděláme, 
že si to máme šetřit na sny, dobroty a já. A to bylo pro 
ten den všechno a paní Lucie s Jirkou odjeli v 11:45. 

                                                                                                                                   

 

  

 

 

  

Lachtánek 



Den matek 
12.5 se konala akce ke dni matek. 

Sešli jsme se v 15:30. Přišli děti i s maminkami a 

babičkami, dokonce dorazilo i pár tatínků. 

Jako první děti z MŠ i ZŠ předvedly vystoupení. 

Děti z MŠ zpívaly písničku a recitovaly básničky. 

Děti ze ZŠ také zpívaly moc pěknou písničku: Máme vás 

rádi. 

Poté jsme se přesunuli na dětské hřiště, kde byla: 

kavárna, kadeřnictví, nehtové studio, malá dílnička a 

foto koutek.  Ela 



Indiánské 
dobrodružství 

                        

12.6 – 14.6 jsme se vydali do 
Starých Splavů. 

Po příjezdu jsme zašli do 
minimarketu a koupili si nějaké 
dobroty. Poté jsme našli cestu ke kempu, a zabydleli jsme se 
do týpí. První odpoledne jsme si vymysleli jména, vytvořili si 
čelenky a trička, abychom také jako indiáni vypadali. Zahráli 
jsme si první indiánskou bojovku a šli spát. 

Druhý den nám začal Indiánskou stezkou a hrou úkryt lovce. 
„Ale né“ začalo pršet! Protože pršelo, zahráli jsme si známé 
hry: křeslo pro hosta,  šachy, pantomimu a další. Po dešti 
jsme se vydali na další hru s názvem pustina. Všechny hry 
nás moc bavili. Přicházel večer a stezka odvahy se nám 

blížila. Všichni ji tak nějak zvládli. Po 
lekání a strašení jsme všichni byly 
unaveni, a proto jsme šli spát. 
Poslední den si všichni přispali, ale 
vyspali do růžova, začali jsme se balit 
a uklízet si týpí, a šlo se na vlak. 
Většina by si výlet hned zopakovala a 
všichni jsme si ho moc a moc užili.  

  
Eda 



                     Rozhovor 
s panem starostou 

Františkem Davidem 
 
p. Ptakopysk: Baví Vás Vaše práce? 
Pan starosta: Baví mě práce. Starostování 
obsahuje administrativu, fyzickou práci, je to 
hodně rozmanitý, takže to je něco pro mě. S tím já jsem spokojenej. 
Náročnost této práce spočívá v tom, že jsme složeni ze tří místních částí, 
takže jsme roztaženi na velkém prostoru, to mi ale problémy nedělá, 
člověk si to musí umět zorganizovat. 

p. Ptakopysk:  Kdybyste tuto práci nemohl dělat, co byste dělal rád? 

Pan starosta: No určitě bych asi nebyl doma na gauči, to by mě moc 
nebavilo. Jelikož už povinnost pracovat nemám, tak bych se asi zabýval 
svýma koníčkama. Mám toho docela dost, dělám vedoucího mužstva 
místním fotbalistům, jezdím s nimi na zápasy, dělám zápisy a zázemí, tak 
bych se tomu věnoval asi ještě víc. 

Eda: Jak Vám pomáhají zastupitelé obce? 

Pan starosta: Post zastupitele není zaměstnání, ale každý z nich má 
svou práci, tudíž je tolik nezatěžuji, ale když je něco potřeba, tak to 
společně vyřešíme na pracovním nebo na veřejném jednání. 

Eda: Téměř v každé obci je SDH, zavedete ho i tady u nás? 

Pan starosta: Dříve tu SDH byl, já si to ještě pamatuji, ale vzhledem 
k potřebnému vybavení a různým školení, se to pro obec nevyplatí a tak 
máme domluvený SDH z Horních Habartic a velmi aktivní jsou i hasiči 
z Benešova nad Ploučnicí, kteří nám pomáhají s popadanými stromy a 
my se jím jednou za čas odvděčíme nějakým sponzorským darem.  

Lachtánek: Zavedete opět malý obchod na potraviny? 



Pan starosta: Malý obchod jsme tu už několikrát měli, zavedli jsme i 
velmi dobré podmínky, ale i tak všichni co se tu vystřídali, z toho neměli 
patřičný užitek a tak nám odsud utekli. 

Lachtánek: Nemohl byste do parku naproti škole nechat nainstalovat 
posilovací stroje? 

Pan starosta: To je dobrý nápad, jeden takový prostor na cvičení už 
jsme vytvořili v Blankarticích na Rynku. Takže jsem rozhodně pro, do 
konce školního roku to už asi nestihneme, ale chtěl bych Vás teda 
požádat, jestli byste nemohli udělat průzkum, zda zvolit pouze prvky pro 
děti, nebo zda by s vámi chodili cvičit i rodiče a tak bychom umístili prvky 
jak pro děti, tak pro dospělé. 

Ela: Krásně jste opravil naší školu a spoustu věcí v obci a napadlo mě, 
jestli byste si nechtěl opravit také úřad? 

Pan starosta: Já jsem už 3 roky zpět  navrhoval, že by se postavila nová 
budova, která by byla i prostorově větší, ale problém je s připojením na 
vodovod a musí s tím souhlasit členové zastupitelstva. Dalším 
připraveným projektem je oprava mostu k obecnímu úřadu, ale zde 
čekám, až se vypíše nějaká dotace, jako tomu bylo letos u mostu na 
Mlatce. Opravu tedy v plánu rozhodně mám, ale uvidíme, zda to stihnu 
do konce mého volebního období. Teď nás čeká oprava sálu ve 
Fojtovicích, což je taky finančně dosti náročné.  

Ela: Chtěl byste od nás s něčím pomoci? 

Pan starosta: Já vidím, že pod vedením paní ředitelky jste velmi aktivní, 
uvítal jsem pomocnou ruku s patronátem obecního pozemku, to bych byl 
rád, kdybyste u toho vydrželi, i když to není úplně lehká činnost. Dále 
máme pozemek, jak bydlí Schánělovi a tam by se vedlo třeba nějakým 
ovocným dřevinám, s tím bychom mohli také něco udělat společně. 

Ježeček: Když nejste v práci, odpočíváte nebo jste aktivní? 

Pan starosta: No rád bych si odpočinul, ale mám barák, takže práce na 
baráku zabírá dost času, to určitě znáte od rodičů. Ale tady ta práce není 
úplně časově omezená, takže člověk je stále na telefonu. A odpočinu si 
třeba zrovna na tom fotbale, jak jsem říkal.  


